

Verslag vergadering Plaatselijk Belang Bergentheim 12 november 2014.

1 Opening.

Anton heet iedereen welkom, Gerrit de Groot is m.k.a. Een bijzonder welkom aan wethouder Jannes Jansen en Ingrid Franke namens de gemeente. Reden van hun komst is : Bijpraten en geïnformeerd worden over de ontwikkelingen m.b.t. 'het Buurthuis'.

2 Toelichting aan de Wethouder Jansen en mevr. Franke over de stand van zaken betreffende 'het Buurthuis'.

Door Regina en Gilian wordt uitleg gegeven over wat er gaande is m.b.t. het buurthuis, en de stand van zaken ervan. Van het e.e.a. word een hand-out verstrekt.

Er word melding gedaan van de contacten met potentiële gebruikers. Er word gesproken over het gesprek met makelaar Bakker, dhr. Fokke, met Regina en Arend Jan. En de brief aan dhr. Teunis van Beter Wonen Vechtdal, gevolgd door een gesprek met Regina en Arend Jan.

Carinova wil het pand verkopen, maar wil er e.v.t nog wel als huurder gehuisvest blijven.

De vraagprijs is bekend en van Carinova en de makelaar hebben we de toezegging dat we als PB eerste koop hebben.

Het bestuur van PB verzoekt de Gemeente, dan wel Beter Wonen dit pand aan te kopen, zodat het voor de voorgestelde doeleinden kan worden ingezet. Het pand en de situering is daar uitermate geschikt voor.

Het nut en de noodzaak buurthuis wordt wel erkend door alle partijen. En ook het feit dat een dergelijk voorziening nog steeds ontbreekt in het dorp, ondanks dat er al jaren gepleit word voor een multifunctioneel onderkomen in Bergentheim.

Ook is er gesproken over de aanstaande, volgende samenkomsten met participanten en ondernemers. Iedereen zal tijdig worden ingelicht. (Ook de PB's oud B heim en Goudenploeg.)

Een aandachtspunt is ook de publicaties naar de inwoners van Bergentheim en buitengebieden.

Al met al is het duidelijk dat er al veel werk is verzet door PB. De Wethouder heeft PB daar voor uitgedaagd tijdens de j.l. jaarvergadering. Nu daagt PB de gemeente uit om de gewekte verwachtingen waar te maken.

Punt is nu dat we als PB niet veel verder kunnen werken, als er niet in huisvesting is voorzien.

De Wethouder wil wel zijn medewerking verlenen, en zegt ook toe persoonlijk initiatief te nemen voor een gesprek met dhr. Teunis van BWV.

Het is wel nodig om voldoende partijen te vinden die concreet gebruik willen maken van het pand, en daardoor voor de nodige huuropbrengsten kunnen zorgen. Carinova wordt genoemd, en het gebiedsteam, die nu (tijdelijk ?) bij de Haere zijn intrek heeft genomen. Ook zijn er een aantal mogelijke gebruikers die voor een aantal dagdelen onderkomen zoeken. Ook de makelaar had gegadigden. We moeten dit als PB goed in kaart brengen.

Binnen de gemeente zal gekeken worden of er nog weer gebruik gemaakt kan worden van de expertise van dhr. Kroezen.

Nadat dhr. Jansen en mevr. Franke de vergadering hebben verlaten, werken we de agenda verder af.

3 Agenda. Word ongewijzigd vastgesteld.

4 Notulen van de vorige vergadering worden na een kleine wijziging vast gesteld en ondertekend.

5 Portefeuille verdeling bestuur. Dit is in een schema gezet, en is verstrekt aan het bestuur.

6 Besproken onderwerpen. A.d.h.v. actie lijst en lijst ingekomen stukken.

* **Bezoek B&W.** Het tijdpad en de invulling van het bezoek van B&W op 5 dec. is vastgesteld. Vanaf 9.00 uur. Bij Muldershoek, Bijenkorf, Bremouersbos, e.v.t Carinova pand, Carpetcleaning Benjamins.

We gaan lopen, dus hoeven geen fietsen geregeld te worden.

Ook gaan we Lidy Wesselink uitnodigen om er iets van te publiceren. (informereren of de gem. zelf pers regelt)

***Verkeersregelaars.** Dhr. Mepschen is nog niet benaderd hiervoor.

***Verzekering.** Wilma heeft geïnformeerd, vandalisme is niet te verzekeren. Het verzekeren van mensen die iets uitvoeren voor PB lijkt niet zo nodig, omdat iedereen zelf verzekerd is. We zullen informeren bij andere PB's.

***Bezoek aan PB Balkbrug.** Nog aanhouden, met veel zaken bezig er is momenteel geen gelegenheid voor.

* **P.R.** Er is door Bennie en Arend Jan gesproken met Lidy Wesselink. Ze is bereid om teksten te schrijven voor publicatie. We zullen haar met elkaar van info moeten voorzien, Bennie wil dat wel coördineren.

Bezoekje bij NOOS is op 20 nov. a.s.

* **Onderhoud straatwerk.** Volgens de gemeente is er een onderhoudsplan overhandigd ? Is in de vergadering niet bekend. Gerrit vragen.

Er is een verzoek per mail van M. Alferink om het straatwerk voor de winkels aan het Bastingplein te verbeteren, hij heeft dit reeds met de gemeente besproken, die adviseren om dit met PB op te nemen. Gerrit bespreken met Alferink en de gemeente.

* **Veilig verkeer.** I.o.m. PB Goudenploeg en Oud Bergentheim wordt er een datum gepland voor de actie.

* **Verkeerssituatie bij de brug.** Dhr. Buitenhuis zal worden geïnformeerd.

* **Plaatsing AED.** Afspraak ter plaatse 21 nov.

* **Bloembakken Bastingplein.** Op korte termijn gesprek met Marlies Wind van de Lelie en Ilona Trip.

* **St.v.zaken Buurthuis.** De meeste zaken zijn aan de orde geweest is het gesprek met de wethouder. (zie boven staand) De acties wel doorzetten, zoals bijeenkomst met de potentiële gebruikers en

contacten met de gemeente. Wanneer er aanleiding voor is, kan het bestuur tussentijds bijeenkomen.

* **Bremouersbos.** Het pad is aangelegd, nog aandacht voor het deel bij de hertenwei. Er worden nog banken geplaatst, dat zal door vrijwilligers gebeuren.

Er is een verzoek van de gemeente gekomen om met vrijwilligers bloembollen te poten in het bos. Het lijkt ons een goed idee om dat met een paar basisschoolleerlingen te doen. Antw. naar de gemeente, Bennie is contactpersoon.

Tevens stelt de gemeente voor om de beugel t.p.v. de entree van het bos te verwijderen. Dit is een hindernis voor rolstoelen, rollators, kinderwagens etc. Er is wel geconstateerd dat, wanneer de beugel verwijderd word, passanten gemakkelijk in de sloot kunnen belanden. We gaan ervanuit dat de gemeente daarvoor met een oplossing komt. Reactie naar de gemeente.

Het verzoek om in het kader van burger participatie het onderhoud van het bos te laten uitvoeren door vrijwilligers of scholieren, kunnen we nog niet aan voldoen, mogelijk later wel vanuit het buurthuis gebeuren.

* **Ouderen platform.** Namens PB hebben Bennie en Arend Jan zitting in een commissie die een voorstel doet over de te volgen werkwijze. Zie art. in de Toren (Voorgesteld om e.e.a. ook in de gebiedsteams te laten meedraaien.)

* **Sporthal.** De oproep van het bestuur van de Sporthal voor een vergadering, zal worden bijgewoond door Anton en Bennie.

* **Toekomst visie van PB.** Word gezien het late tijdstip niet meer besproken. Aanhouden.

7 W.v.t.t.k.

Nadenken over een onderwerp voor de jaarvergadering.

8 Sluiting

De volgende reguliere vergadering is op woensdag 10 december a.s. om 20.00 uur bij Veenlust. Degene die met vragen, wensen en verbeterpunten bij het bestuur willen komen, worden voor deze avond uitgenodigd vanaf 20.00 uur. Eventuele zaken zullen we dan als eerst op de vergadering behandelen. U kunt natuurlijk ook contact opnemen met één van de bestuursleden.